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 Dz-14.0020.1.47.2014 
 

 
PROTOKÓŁ 

 
 
Z XLVII Sesji Rady Dzielnicy XIV Czyżyny, Kadencji 2011 - 2015, która odbyła 
się 27.08.2014 r., w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy XIV Czyżyny. 
 
Obrady XLVII Sesji Rady Dzielnicy XIV otworzył Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy 
XIV Wojciech Krzysztonek. W obradach wzięło udział 18 radnych (lista obecności). 
 
Ad.1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący po otwarciu obrad XLVII Sesji Rady Dzielnicy XIV, w oparciu o listę 
obecności, stwierdził, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał. 
 
Ad.2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący stwierdził, że radni otrzymali projekt porządku obrad sesji, a następnie 
zgłosił w imieniu Zarządu następujące poprawki do projektu porządku obrad i poddał je 
pod głosowanie:  
 
 
Wprowadzenie punktu 5: podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych. 
 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za–14; przeciw–0; wstrzym.-1 
 
Wprowadzenie punktu 6: podjęcie uchwały w sprawie objęcia honorowym 
patronatem „Akcji Lato 2014”. 

 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za–15; przeciw–0; wstrzym.-0 

 
Wprowadzenie punktu 7: podjęcie uchwały w sprawie objęcia honorowym 
patronatem Zespołu Pieśni i Tańca „Nowa Huta”. 

 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za–16; przeciw–0; wstrzym.-0 

 
Wprowadzenie punktu 8: podjęcie uchwały w sprawie ustalenia list 
rankingowych zadań powierzonych w zakresach: budowa i modernizacja ulic 
lokalnych, remonty dróg, chodników i oświetlenia w 2015 roku. 
 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za–17; przeciw–0; wstrzym.-0 
 
Wprowadzenie punktu 9: podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie 
finansowo-rzeczowym Rady Dzielnicy XIV Czyżyny w roku 2014. 

 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za–17; przeciw–0; wstrzym.-0 

 
Wprowadzenie punktu 10: podjęcie uchwały w sprawie podziału środków na 
zadanie powierzone „Lokalne wydarzenia kulturalne” na 2015 rok. 
 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za–17; przeciw–0; wstrzym.-0 
 
Wprowadzenie punktu 11: podjęcie uchwały w sprawie zmiany zakresu 
rzeczowego zadania priorytetowego na 2015 r. dotyczącego Komisariatu Policji 
nr VIII. 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za–17; przeciw–0; wstrzym.-0 
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Wprowadzenie punktu 12: podjęcie uchwały w sprawie opinii dla koncepcji 
zagospodarowania terenu dla inwestycji Ogrody Nowej Huty. 

 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za–17; przeciw–0; wstrzym.-0 

 
Wprowadzenie punktu 13: podjęcie uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta 
Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych przez 
Radę Dzielnicy XIV Czyżyny do realizacji w latach 2015-2016.  
 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za–17; przeciw–0; wstrzym.-0 
 
Wprowadzenie punktu 14: podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia 
części działki nr 176/10 obręb 54 jednostka ewidencyjna Nowa Huta położonej 
przy ul. Sołtysowskiej w Krakowie. (GS-01.72241-4-(14,42,44)/07, GS-
01.6840.4.8.2014 z dn. 27.06.2014 r.).  

 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za–17; przeciw–0; wstrzym.-0 

 
 
Wprowadzenie punktu 15: podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej 
ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego przy ul. Centralnej w 
Krakowie (ML-02.7123.218.2014.BS z dn. 18.07.2014 r.) 
 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za–17; przeciw–0; wstrzym.-0 
 
Wprowadzenie punktu 16: podjęcie uchwały w sprawie zadań priorytetowych na 
2015 r. 
 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za–17; przeciw–0; wstrzym.-0 
 
Wprowadzenie punktu 17: podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej 
propozycji zmiany uchwały Nr XXVIII/24/03 Rady Miasta Krakowa z dn. 
22.10.2003 r. w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy Miejskiej Kraków 
miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz innych uchwał 
obowiązujących na terenie GMK z zakresu sprzedaży napojów alkoholowych.  
SA-06.015.114.2014 z dn. 16.07.2014 r.) 
 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za–17; przeciw–0; wstrzym.-0 
 
Wprowadzenie punktu 18: podjęcie uchwały w sprawie ustalenia warunków 
zabudowy dla inwestycji pn. „Budowa zespołu zabudowy mieszkaniowo-
usługowo-biurowej z garażem podziemnym, instalacjami wewnętrznymi, stacją 
transformatorową, wraz z infrastrukturą techniczną, drogową i naziemnymi 
miejscami postojowymi na działkach nr 45/2, 44/12, 44/11, 44/27, 48/68, 
44/22, 44/23, 44/32, 44/29, 44/30, 44/17, 44/18, 44/24, 44/33, 48/51, 
48/64, 48/66, 48/67, 48/69, 47/9, 47/11, 47/13, 47/12, 47/8, 47/10, 48/27, 
48/26, 43/23, 43/19, 43/16, 43/18, 43/21 obr. 16 Śródmieście oraz dz. nr 
1/79, 38/2, 1/80, 1/117, 1/114, 1/111, 1/109, 1/107, 1/105, 1/103, 1/101, 
1/99, 1/96, 1/94, 1/92, 1/90, 1/9, 35 obr. 52 Nowa Huta oraz dz. nr 301/32 i 
301/29 obr. 53 Nowa Huta przy ul. Lema/al. Pokoju w Krakowie. (AU-02-
2.6730.2.1318.2014.MDY z dn. 31.07.2014 r.) 
 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za–17; przeciw–0; wstrzym.-0 
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Wprowadzenie punktu 19: podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej 
dzierżawy części działki nr 257/70 obr. 7 – Nowa Huta (GS-
06.6845.4.54.2013.ED z dn. 11.08.2014 r.) 

 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za–17; przeciw–0; wstrzym.-0 

 
Wprowadzenie punktu 20: podjęcie uchwał w sprawie wniosków do Prezydenta 
Miasta Krakowa. 

 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za–17; przeciw–0; wstrzym.-0 

 
 
Przewodniczący zapytał czy są inne zgłoszenia do projektu porządku obrad. 
 
Wobec braku zgłoszeń przewodniczący odczytał projekt porządku obrad wraz z 
wprowadzonymi zmianami. 
 
Projekt porządku obrad: 
 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie i przyjęcie projektu porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Dzielnicy XIV. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie 
wykupu działek zlokalizowanych w sąsiedztwie hali widowiskowo-sportowej Kraków 
Arena. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie objęcia honorowym patronatem „Akcji Lato 2014”. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie objęcia honorowym patronatem Zespołu Pieśni i Tańca 
„Nowa Huta”. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia list rankingowych zadań powierzonych w 
zakresach: budowa i modernizacja ulic lokalnych, remonty dróg, chodników i oświetlenia 
w 2015 roku. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie finansowo-rzeczowym Rady Dzielnicy XIV 
Czyżyny w roku 2014. 
10.  Podjęcie uchwały w sprawie podziału środków na zadanie powierzone „Lokalne 
wydarzenia kulturalne” na 2015 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany zakresu rzeczowego zadania priorytetowego na 
2015 r. dotyczącego Komisariatu Policji nr VIII. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dla koncepcji zagospodarowania terenu dla 
inwestycji Ogrody Nowej Huty. 
13.  Podjęcie uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. 
wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, 
zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XIV Czyżyny do realizacji w 
latach 2015-2016.  
14. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 176/10 obręb 54 
jednostka ewidencyjna Nowa Huta położonej przy ul. Sołtysowskiej w Krakowie. (GS-
01.72241-4-(14,42,44)/07, GS-01.6840.4.8.2014 z dn. 27.06.2014 r.).  
15. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu 
lokalu socjalnego przy ul. Centralnej w Krakowie (ML-02.7123.218.2014.BS z dn. 
18.07.2014 r.) 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zadań priorytetowych na 2015 r. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej propozycji zmiany uchwały Nr 
XXVIII/24/03 Rady Miasta Krakowa z dn. 22.10.2003 r. w sprawie zasad usytuowania na 
terenie Gminy Miejskiej Kraków miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 
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oraz innych uchwał obowiązujących na terenie GMK z zakresu sprzedaży napojów 
alkoholowych.  SA-06.015.114.2014 z dn. 16.07.2014 r.) 
18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn. 
„Budowa zespołu zabudowy mieszkaniowo-usługowo-biurowej z garażem podziemnym, 
instalacjami wewnętrznymi, stacją transformatorową, wraz z infrastrukturą techniczną, 
drogową i naziemnymi miejscami postojowymi na działkach nr 45/2, 44/12, 44/11, 
44/27, 48/68, 44/22, 44/23, 44/32, 44/29, 44/30, 44/17, 44/18, 44/24, 44/33, 48/51, 
48/64, 48/66, 48/67, 48/69, 47/9, 47/11, 47/13, 47/12, 47/8, 47/10, 48/27, 48/26, 
43/23, 43/19, 43/16, 43/18, 43/21 obr. 16 Śródmieście oraz dz. nr 1/79, 38/2, 1/80, 
1/117, 1/114, 1/111, 1/109, 1/107, 1/105, 1/103, 1/101, 1/99, 1/96, 1/94, 1/92, 1/90, 
1/9, 35 obr. 52 Nowa Huta oraz dz. nr 301/32 i 301/29 obr. 53 Nowa Huta przy ul. 
Lema/al. Pokoju w Krakowie. (AU-02-2.6730.2.1318.2014.MDY z dn. 31.07.2014 r.) 
19. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej dzierżawy części działki nr 257/70 obr. 
7 – Nowa Huta (GS-06.6845.4.54.2013.ED z dn. 11.08.2014 r.) 
20. Podjęcie uchwał w sprawie wniosków do Prezydenta Miasta Krakowa. 
21. Informacje przewodniczących komisji problemowych. 
22. Informacje Zarządu. 
23. Sprawy bieżące. 
24. Oświadczenia i komunikaty. 
25. Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Dzielnicy XIV. 
 
R. Zofia Ziarkowska oraz r. Piotr Nowak zabrali głos w sprawie posiedzenia Komisji 
Zdrowia poświęconego zadaniu priorytetowemu na 2015 r. pn. „Profilaktyka zdrowia”.  
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu porządku obrad. 
 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 17; przeciw – 0; wstrzym. – 0 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Dzielnicy XIV. 
 
Przewodniczący poinformował, że protokół z XLVI sesji  był wystawiony w biurze do 
wglądu zgodnie ze statutem i zapytał, czy są jakieś uwagi do protokołu. Nie zgłoszono 
żadnych uwag. 
Protokół został przyjęty. 
 
 
Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa w 
sprawie wykupu działek zlokalizowanych w sąsiedztwie hali widowiskowo-
sportowej Kraków Arena. 
 
Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący podziękował Przewodniczącemu Komisji Zagospodarowania 
Przestrzennego za ostatnie posiedzenie komisji, na którym obecni byli mieszkańcy 
dzielnicy. 
 
Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego poinformował, iż komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli: Zofia Ziarkowska, Jerzy Ciepiela. 
r. Jerzy Ciepiela poinformował, że wyłącza się z głosowania i poprosił o odnotowanie tego 
faktu w protokole.  
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały.  
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Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 16, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych. 
 
Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 16, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie objęcia honorowym patronatem „Akcji Lato 
2014”. 

 
Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Kultury i Sportu poinformował, iż komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 16, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie objęcia honorowym patronatem Zespołu 
Pieśni i Tańca „Nowa Huta”. 

 
Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Kultury i Sportu poinformował, iż komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 17, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia list rankingowych zadań 
powierzonych w zakresach: budowa i modernizacja ulic lokalnych, remonty 
dróg, chodników i oświetlenia w 2015 roku. 
 
Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego poinformował, iż komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli: Anna Moksa, Michał Franczyk, Zofia Ziarkowska, Wojciech 
Krzysztonek.  
W dyskusji r. Zofia Ziarkowska zgłosiła sprawę remontu dzikiego chodnika. 
Przewodniczący w imieniu Zarządu wycofał autopoprawkę do przedmiotowego projektu 
uchwały. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 17, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie finansowo-rzeczowym Rady 
Dzielnicy XIV Czyżyny w roku 2014. 
 
Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 17, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie podziału środków na zadanie powierzone 
„Lokalne wydarzenia kulturalne” na 2015 rok. 
 
Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Kultury i Sportu poinformował, iż komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 17, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany zakresu rzeczowego zadania 
priorytetowego na 2015 r. dotyczącego Komisariatu Policji nr VIII. 
 
Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Praworządności i Porządku Publicznego poinformował, iż komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
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Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 17, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dla koncepcji zagospodarowania 
terenu dla inwestycji Ogrody Nowej Huty. 
 
Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska poinformowała, iż komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli: Anna Brydniak, Piotr Nowak. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 17, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. 
wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XIV 
Czyżyny do realizacji w latach 2015-2016. 
 
Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska poinformowała, iż komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli: Anna Moksa, Anna Brydniak, Michał Franczyk, Bogdan Krupa. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 17, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 
176/10 obręb 54 jednostka ewidencyjna Nowa Huta położonej przy ul. 
Sołtysowskiej w Krakowie. (GS-01.72241-4-(14,42,44)/07, GS-
01.6840.4.8.2014 z dn. 27.06.2014 r.). 
 
Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego poinformował, iż komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli: Zofia Ziarkowska, Anna Moksa, Marek Ziemiański. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 17, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia 
umowy najmu lokalu socjalnego przy ul. Centralnej w Krakowie (ML-
02.7123.218.2014.BS z dn. 18.07.2014 r.). 
 
Z-ca Przewodniczącego – Łukasz Cieślik przedstawił i omówił projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji Pomocy Społecznej poinformowała, iż komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 17, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie zadań priorytetowych na 2015 r. 
 
Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca w imieniu Zarządu zgłosił następująca autopoprawkę: 
 

„Paragraf 3 otrzymuje brzmienie: 
Uszczegóławia się zakres rzeczowy zadania priorytetowego na 2015 r. pn. „Zakupy dla 
Krakowskiego Pogotowia Ratunkowego – 1 000 zł” (Uchwała Nr XLV/529/14 Rady 
Dzielnicy XIV Czyżyny z dnia 02.07.2014 r. w sprawie podziału środków na zadania 
priorytetowe na rok 2015) w następujący sposób:  
„Zakupy dla Krakowskiego Pogotowia Ratunkowego: 
 – zakup opasek uciskowych do tamowania krwotoków – 700 zł; 
- zakup sprzętu do reanimacji dzieci - 300zł".” 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli: Zofia Ziarkowska, Halina Krzynówek, Piotr Nowak, Marek 
Sadowski. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką.  
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 17, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała wraz z autopoprawką została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej propozycji zmiany uchwały 
Nr XXVIII/24/03 Rady Miasta Krakowa z dn. 22.10.2003 r. w sprawie zasad 
usytuowania na terenie Gminy Miejskiej Kraków miejsc sprzedaży i podawania 
napojów alkoholowych oraz innych uchwał obowiązujących na terenie GMK z 
zakresu sprzedaży napojów alkoholowych.  SA-06.015.114.2014 z dn. 
16.07.2014 r.) 
 
Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Praworządności i Porządku Publicznego poinformował, iż komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli: Jerzy Ciepiela. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 
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Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 17, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla 
inwestycji pn. „Budowa zespołu zabudowy mieszkaniowo-usługowo-biurowej z 
garażem podziemnym, instalacjami wewnętrznymi, stacją transformatorową, 
wraz z infrastrukturą techniczną, drogową i naziemnymi miejscami 
postojowymi na działkach nr 45/2, 44/12, 44/11, 44/27, 48/68, 44/22, 44/23, 
44/32, 44/29, 44/30, 44/17, 44/18, 44/24, 44/33, 48/51, 48/64, 48/66, 
48/67, 48/69, 47/9, 47/11, 47/13, 47/12, 47/8, 47/10, 48/27, 48/26, 43/23, 
43/19, 43/16, 43/18, 43/21 obr. 16 Śródmieście oraz dz. nr 1/79, 38/2, 1/80, 
1/117, 1/114, 1/111, 1/109, 1/107, 1/105, 1/103, 1/101, 1/99, 1/96, 1/94, 
1/92, 1/90, 1/9, 35 obr. 52 Nowa Huta oraz dz. nr 301/32 i 301/29 obr. 53 
Nowa Huta przy ul. Lema/al. Pokoju w Krakowie. (AU-02-
2.6730.2.1318.2014.MDY z dn. 31.07.2014 r.) 
 
Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego poinformował, iż komisja 
negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący w imieniu Zarządu zgłosił następującą autopoprawkę uwzględniającą 
opinię Komisji Zagospodarowania Przestrzennego: 
 
„Paragraf 1 otrzymuje brzmienie: 
 

§ 1. 
 Opiniuje się negatywnie ustalenie warunków zabudowy dla inwestycji pn. „Budowa 
zespołu zabudowy mieszkaniowo-usługowo-biurowej z garażem podziemnym, 
instalacjami wewnętrznymi, stacją transformatorową, wraz z infrastrukturą techniczną, 
drogową i naziemnymi miejscami postojowymi na działkach nr 45/2, 44/12, 44/11, 
44/27, 48/68, 44/22, 44/23, 44/32, 44/29, 44/30, 44/17, 44/18, 44/24, 44/33, 48/51, 
48/64, 48/66, 48/67, 48/69, 47/9, 47/11, 47/13, 47/12, 47/8, 47/10, 48/27, 48/26, 
43/23, 43/19, 43/16, 43/18, 43/21 obr. 16 Śródmieście oraz dz. nr 1/79, 38/2, 1/80, 
1/117, 1/114, 1/111, 1/109, 1/107, 1/105, 1/103, 1/101, 1/99, 1/96, 1/94, 1/92, 1/90, 
1/9, 35 obr. 52 Nowa Huta oraz dz. nr 301/32 i 301/29 obr. 53 Nowa Huta przy ul. 
Lema/al. Pokoju w Krakowie (AU-02-2.6730.2.1318.2014.MDY z dn. 31.07.2014 r.). 
 
Uzasadnienie otrzymuje brzmienie: 
 
Przedmiotowa inwestycja mieszkaniowa zaburzy spójność przestrzenną w tej okolicy, 
gdzie znajdują się usługi publiczne – hala widowiskowo sportowa oraz usługi prywatne 
przy al. Pokoju. 
Ponadto ze względu na niski współczynnik miejsc parkingowych przedmiotowej inwestycji 
podjęcie niniejszej uchwały uważa się za zasadne.” 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli: Piotr Nowak, Marek Ziemiański, Michał Franczyk.  
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką.  
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 17, przeciw - 0; wstrzym.- 1 
Uchwała wraz z autopoprawką została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej dzierżawy części działki nr 
257/70 obr. 7 – Nowa Huta (GS-06.6845.4.54.2013.ED z dn. 11.08.2014 r.) 
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Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli: Halina Krzynówek, Bożena Stanek, Zofia Ziarkowska, Anna 
Moksa, Anna Brydniak.  
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 18, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.20. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa (dot. przedszkola) 
 
Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Edukacji poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli: Jerzy Ciepiela, Weronika Szelęgiewicz, Zofia Ziarkowska. 
Przewodniczący w imieniu Zarządu zgłosił następującą autopoprawkę: 
 
„W par. 2 na końcu zdania dopisuje się sformułowanie „lub o jej przesunięcie”. 
W wyniku tej zmiany par. 2 otrzymuje brzmienie: 
 

„Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie działań zmierzających do 
zmiany linii energetycznej wysokiego napięcia na działkach zlokalizowanych na terenie 
oznaczonym jako U 16 w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
„Czyżyny-Łęg” przy ul. Na Łąkach w Krakowie z naziemnej na podziemną lub o jej 
przesunięcie”.” 
 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką.  
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 18, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała wraz z autopoprawką została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
b) wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa (dot. przedsiębiorców z przejścia 
podziemnego pod Rondem Czyżyńskim) 
 
Przewodniczący przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Promocji i Łączności z Mieszkańcami poinformowała, iż komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego poinformował, iż komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 
Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za – 18, przeciw - 0; wstrzym.- 0 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 21. Informacje przewodniczących komisji problemowych. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - r. Anna Moksa poruszyła sprawę skargi Szkoły 
Podstawowej nr 156 na r. Weronikę Szelęgiewicz. Przewodnicząca poinformowała, iż 
Komisja Rewizyjna nie jest kompetentna, by zając stanowisko w przedmiotowej sprawie.  
 
 
Ad. 22. Informacje Zarządu. 
Przewodniczący poinformował o następujących sprawach: 
- imprezie plenerowej Dożynki Miejskie 2014 r. organizowanej na terenie Czyżyn; 
- koncercie Nowa Huta. Dlaczego Nie?! w dn. 06.09.2014 r. 
- raporcie z konsultacji z radnymi dzielnicowymi nt. problemów mieszkańców i sposobów 
ich rozwiązywania – badania UJ. 
Z-ca Przewodniczącego poinformował o: 
- imprezie plenerowej pn. „Dzień Sąsiada” w dn. 13.09.2014 r.; 
- akcji „Szlachetna Paczka”.  
 
Ad. 23. Sprawy bieżące: 
- r. Anna Moksa poruszyła sprawę zadań w ramach budżetu obywatelskiego 2014 r.; 
- r. Michał Franczyk przekazał na ręce Przewodniczącego podziękowania za 
zaangażowanie i udział w pracach przygotowawczych w zakresie nadania bulwarowi 
wiślanemu nazwę Bulwaru Lotników Alianckich; 
- r. Marek Sadowski poruszył sprawę nadal pozostawionego kontenera przy bloku nr 43 w 
os. 2 Pułku Lotniczego. 
- r. Weronika Szelęgiewicz poruszyła sprawę zadań w ramach budżetu obywatelskiego 
2014 r.; 
- r. Bogdan Krupa poruszył sprawę zgłaszania się radnych do udziału w pracach komisji 
wyborczych ds. budżetu obywatelskiego.  
 
Ad .24 Oświadczenia i komunikaty. 
Członek Zarządu - r. Marek Ziemiański w formie oświadczenia udzielił odpowiedzi na 
pytania zadane przez r. Zbigniewa Ulmańca podczas sesji, na której radny Marek 
Ziemiański był nieobecny w dn. 02.07.2014 r. dotyczące:  
- prowadzenia i modernizacji dzielnicowej strony internetowej; 
- nieobecności na posiedzeniach Komisji Praworządności i Porządku Publicznego; 
- informacji dot. podziału środków finansowych dla służb. 
 
r. Zbigniew Ulmaniec w formie oświadczenia: 
- odniósł się do prowadzenia dzielnicowej strony internetowej; 
-  wyjaśnił sprawę zmian terminów posiedzeń Komisji Praworządności i Porządku 
Publicznego. 
 
 
Przewodniczący Wojciech Krzysztonek zaapelował o ograniczenie wypowiedzi na 
merytorycznych spraw.  
 
Ad. 25.Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Dzielnicy XIV. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada wyczerpała porządek obrad, podziękował wszystkim 
za udział w sesji i zamknął obrady XLVII sesji Rady Dzielnicy XIV. Sesja zakończyła się o 
godz. 19.52. 
Na koniec członek Zarządu – Bożena Stanek przekazała na ręce Przewodniczącego 
podziękowania od Szkoły Podstawowej nr 156 za wsparcie podczas realizacji planów 
służących rozwojowi placówki.  
 
Protokołowała 

         Podpisał: 
Alicja Ambrozik 
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                        Przewodniczący Rady i Zarządu 
                   Dzielnicy XIV Czyżyny   

Pracownik biura 
 
                    Wojciech Krzysztonek 


